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                                                                                               AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT 
 
 
                                                 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL REUNIDA EN 
PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA  29 DE SETEMBRE DE DOS MIL QUINZE 
 
Dia:  29 de Setembre de 2015. 
Hora: 20 hores trenta minuts 
Lloc saló d’Actes de l’Ajuntament 
 
Hi assisteixen 
 
Sr Gabriel Ferrà Martorell de IPG 
Sra. Margalida Morell Martorell de IPG 
Sr. Francesc Canyelles Marqués de IPG 
Sr. Joan Antoni Planells Rosselló de IPG 
Sra. M. Inmaculada Riera Matas de IPG 
Sr Antoni Marí Enseñat de PSOE 
Sr Jesús Esteban Carrascon de PSOE 
Sr. Antonio Deudero Mayans de PP 
Sra. Margarita Martorell Ribot de PP 
 
Justifiquen la seva absència: 
 
Sra. Mª Isabel Martín Román  de PSOE 
Sr. Xavier Adrover Galmés de PSOE 
 
La Secretària-Interventora 
 
Sra. Margalida Mulet Cañellas 
 
 
     1.- Aprovació de l’Acta de la sessió del dia 28-07-2015. 
 
         Per part del Sr Deudero es fa constar l’error material de que a l’encapçalament de 
l’esmentada Acta figura que es tracta d’una sessió extraordinària, quant es va tractar d’una 
sessió ordinària. Es farà la rectificació pertinent 
 
       2.- Donar compte Decret de Batlia 287/2015  sobre nomenament membres Comissió 
d’Hisenda   Grup Municipal PSOE 
 
            Es dona compte del  Decret de Batlia 287/2015  sobre nomenament membres Comissió 
d’Hisenda   Grup Municipal PSOE que diu; 
 
     “ Atès que en data 30 de juny de 2015, el Ple de la Corporació va aprovar la creació i 
composició de les Comissions Informatives permanents . 
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Atès que per Decret 230/205 , de conformitat amb el que estableixen els articles 123 i següents 
del ROF i vistos els escrits dels distints grups polítics municipals en relació a l’adscripció de 
membres a les diferents Comissions Informatives, es va resoldre adscriure als representants dels 
grups polítics municipals a les distintes Comissions Informatives creades. 
 
Atès que per part del grup municipal PSIB PSOE no es va designar representants a la comissió 
informativa Especial de Comptes 
 
Atès de que en data 17 de setembre de 2015, RE 1465, per part de l’Agrupació Socialista de 
Puigpunyent, es va presentar escrit al que es va sol·licitar anomenar com a membres de 
l’esmentada Comissió als Regidors: 
 
                   Titulars: 
                   Antoni Marí Enseñat 
                   Jesús Esteban Carrascón 
                   Suplent: 
                   Isabel Martín Román 
 
                   RESOLC: 
 
      PRIMER.- Adscriure com a membres de la  Comissió  Informativa Especial de Comptes als 
Regidors: 
 
                   Titulars: 
                   Antoni Marí Enseñat 
                   Jesús Esteban Carrascón 
 
                   Suplent: 
                    Isabel Martín Román 
 
Rrepresentants del grup polític municipal PSIB-PSOE 
 
 
              SEGON.- Donar compte del present decret al Ple de la corporació en la primera sessió 
que es celebri, així com notificar-ho als interessats i publicar-ho en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears, sense perjudici de la seva efectivitat des del dia següent a la data del present decret, 
de conformitat amb l’article 52.4 del ROF. 
 
            Quedant els presents assabentats de l’anterior 
 
                           3.- Donar compte del Decret de Batlia 288/2015 sobre nomenament membres 
substituts Comissió d’obres i d’assumptes generals grup Municipal PSOE 
 
 
           Es dona compte del  Decret de Batlia 288/2015  sobre nomenament membres substituts 
Comissió d’obres i d’assumptes generals grup Municipal PSOE que diu: 
 
          “  Atès que en data 30 de juny de 2015, el Ple de la Corporació va aprovar la creació i 
composició de les Comissions Informatives permanents . 
 
           Atès que per Decret 230/205 , de conformitat amb el que estableixen els articles 123 i 
següents del ROF i vistos els escrits dels distints grups polítics municipals en relació a l’adscripció 
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de membres a les diferents Comissions Informatives, es va resoldre adscriure als representants 
dels grups polítics municipals a les distintes Comissions Informatives creades. 
 
 Atès que per part del grup municipal PSIB PSOE no es va designar substituts a la  Comissió 
d’obres i d’assumptes generals.  
 
             Atès de que en data 17 de setembre de 2015, RE 1465, per part de l’Agrupació 
Socialista de Puigpunyent, es va presentar escrit al que es va sol·licitar designar substituts de les 
esmentades Comissió als Regidors: 
 
             Substitut a la Comissió d’obres: Jesús Esteban Carrascón 
             Substitut a la CIAG: Isabel Martín Román 
 
 
           RESOLC: 
 
          PRIMER.- Nomenar com a substituts a la Comissió d’obres i a la CIAG als Regidors: 
 
          Substitut a la Comissió d’obres: Jesús Esteban Carrascón 
          Substitut a la CIAG: Isabel Martín Román 
 
                       representants del grup polític municipal PSIB-PSOE 
 
 
           SEGON.- Donar compte del present decret al Ple de la corporació en la primera sessió 
que es celebri, així com notificar-ho als interessats i publicar-ho en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears, sense perjudici de la seva efectivitat des del dia següent a la data del present decret, 
de conformitat amb l’article 52.4 del ROF. 
 
               Quedant els presents assabentats de l’anterior “ 
 
 
         4.-Donar compte acord JGL del dia 27 d’agost de 2015 sobre proposta de representant 
local als Òrgans Col·legiats del Cadastre de les Illes Balears 
 
Es dona compte de l’acord de la JGL del dia 27 d’agost de 2015 sobre proposta de 
representant local als Òrgans Col·legiats del Cadastre de les Illes Balears que diu: 
 
             “ Proposta de representat local als Òrgans Col·legiats del Cadastre de les Illes Balears 
 
Vist l’escrit de la Gerència Regional del Cadastre de les Illes Balears de data 20 de juliol de 
2015, RE 1214 de data 23 de Juliol de 2015, pel qual comunica que iniciat el procés de 
renovació de representats locals en els òrgans col·legiats del Cadastre, procedeix que per part 
d’aquest Ajuntament es proposi un nom de un Ajuntament dels compresos en la relació de 
municipis que s’adjunta, a la fi de que ostenti l’esmentada vocalia, per part d’aquest Junta de 
Govern i per una nimi tat es va acordar: 
 
            Primer.- Proposar com a representat  a l’Ajuntament de Felanitx 
 
Segon.- Notificar el present a cord a la Gerència Regional del Cadastre de les Illes Balears, pel 
seu coneixement i efectes oportuns 
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Tercer.- Donar compta d’aquest acord a l’Ajuntament Plenari a la primera sessió que per 
aquest es celebri “ 
  
Quedant els presents assabentats de l’anterior 
 
 
 
                5.- Proposta de representant substitut al Consorci d’informàtica Local de Mallorca ( 
CILMA ) 
 
 
              Vist l’acord adoptat per l’Ajuntament Plenari, en sessió celebrada el 30 de juny de 
2015, pel qual es va acordar anomenar representant al Consorci de Tecnologies de la 
Informació i de les Comunicacions de Mallorca ( TIC Mallorca ) a la Sra.  Margalida 
Immaculada Riera Matas, per part del Sr Batle, es proposa a la CIAG que informi 
favorablement al Plenari l’adopció del següent:  
 
              ACORD: 
 
Nomenarbrar a la Sra. Margalida Morell Martorell com a Regidora representant substituta al 
Consorci de Tecnologies de la Informació i de les Comunicacions de Mallorca ( TIC Mallorca ). 
 
             Dita proposta es aprovada amb els vots favorables dels Senyors Sr.Gabriel Ferrà 
Martorell, Sra.Margalida Morell Martorell,Sr. Francesc Canyelles Marqués, Sr. Joan Antoni 
Planells Rosselló i Sra. M. Inmaculada Riera Matas de IPG, i les abstencions del Sr Antoni Marí 
Enseñat, i Sr Jesús Esteban Carrascon del PSOE i  Sr. Antonio Deudero Mayans i  Sra. Margarita 
Martorell Ribot del PP. 
 
 6.- Proposta d’oferiment de recursos a persones refugiades 
 
 
                           Proposta d’acord que presenta el Batle de l’ajuntament de Puigpunyent al ple 
municipal per a la seva aprovació 
 
OFERIMENT DE RECURSOS PER PART DE L’AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT A LES PERSONES 
REFUGIADES 
 
               Europa està vivint una de les pitjors crisis de refugiats de la seva història recent que 
s’ha vist agreujada durant aquest estiu de 2015 amb les arribades massives a les seves fronteres 
de persones que fugen desesperadament d’una situació de guerra, conflicte armat, 
persecució i violència. 
 
    Davant aquest drama humanitari, no s’ha aconseguit donar una resposta ràpida, 
eficient i coordinada per part dels països que formen la Unió Europea i els països fronterers han 
dedicat grans esforços econòmics a blindar les seves fronteres per tal d’impedir i fer més 
complicat el pas de les persones que cerquen refugi als països del nord d’Europa. 
 
                 La societat europea ha pres consciència d’aquesta situació amb manifestacions de 
suport i benvinguda a les persones refugiades i creació d’organitzacions no governamentals 
de les que les institucions democràtiques europees haurien d’agafar el testimoni. 
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                 Des de l’Ajuntament de Puigpunyent hem posat en marxa un programa de 
cooperació social (voluntariat social): recollida, coordinació i impuls de les iniciatives 
ciutadanes.  
 
                             Considerem que l’assistència als refugiats és una qüestió de drets humans i 
aquests són competència de totes les institucions a tots els nivells i per tot això es proposa al ple 
de l’ajuntament l’adopció dels següents  
 
                                                           ACORDS 
 
Declarar Puigpunyent municipi d’acollida de persones refugiades. 
 
Posar en marxa un programa d’atenció social a la família i d’inserció sociolaboral, donant 
suport en el lloguer d’habitatge, suport social, psicològic educatiu.... 
 
Posar els mitjans del nostre ajuntament a disposició d’altres administracions supramunicipals per 
tal que es pugui coordinar de forma globalitzada l’atenció a les persones refugidades. 
 
              Per part del Sr. Batle s’explica que demà hi ha una reunió de Batles per parlar d’aquest 
tema. 
 
            Pren la paraula el Sr. Toni Marí i diu que al tractar-se d’una proposta institucional, no 
s’hauria de parlar de l’oferiment de lloguers socials, sinó d’habitatges, i de que lo que de lo 
pareix que avui es tracta es de fer tant sols una declaració d’intencions. 
 
           El Sr Deudero del PP manifesta que el seu grup votarà a favor però s’hauria de traduir els 
cost econòmic que suposarà aquesta acció, les places a ofertar i aprovar una partida 
pressupostària concreta a tal finalitat. 
 
           La Sra. Margalida Morell de IPG diu que es tracta de fer un esforç dintre ses possibilitats 
d’un poble petit com és Puigpunyent. La primera acollida es farà a través de la Creu Roja, 
però que no serà per enguany per lo que en aquest moments no es preveu una partida 
econòmica. 
 
          Passada la proposta a votació aquesta es aprovada per unanimitat. 
 
             7.- Proposta Grup Municipal PP sobre Gas Natural 
      
            Per part del Sr Deudero  es procedeix a llegir la  proposta del  Grup Municipal PP que 
diu: 
 
 
       “ EL GRUP MUNICIPAL POPULAR DE L’AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT d’acord amb el que 
preveu el Reglament d’organització, Funcionament i Règim  jurídic de les Entitats Locals i 
desitja elevar al Ple de L’Ajuntament la següent  
 
                                                                      MOCIÓ 
 
             Després de ses eleccions del mes de maig ja es compleixen dels 100 dies d’acció de 
Govern no només a s'ajuntament sinó també al Govern Balear 1 al Consell. Aquest període es 
suficient per considerar als que ara ens governarien situats 1 amb una idea de quina es la 
situació. Es ara que hem de demanar: 
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I1.,- Que el Govern Balear tengui el compte al poble de Puigpunyent i Galilea: 
 
- Amb el projecte de Gas Natural a desenvolupar a s’illa de Mallorca amb la Conselleria 
competent en matèria d’energia. 
 
                          - Per incloure el projecte de remodelació de la zona Poliesportiva amb la 
construcció del camp de gespa artificial a càrrec de la borsa de places turístiques de la 
Consellería competent en matèria de Turisme. 
 
II          II..- Que el Consell de Mallorca convoqui el Pla d’Obres ¡ Serveis pel 2.016 per tenir en 
compte al poble de Puigpunyent 1 Galilea amb les seves necessitats d’infraestructures 
bàsiques, com a municipi de menys de 5.000 habitants. 
 
          Per tot això el Grup Municipal Popular de Puigpunyent eleva al Ple de l’Ajuntament 
aquesta moció instant al Batle i al seu Equip de Govern a que: 
 
          1- Faci totes les actuacions adients par tal d’impulsar el projecte de Gas Natural a 
desenvolupar a s’aïlla de Mallorca, requerint en aquest sentit a la Conselleria competent en 
matèria d’energia del Govern Balear perquè de manera immediata tengui en compte al 
municipi de Puigpunyent i Galilea. 
 
           2.- Faci totes les actuacions adients per tal d’incloure el projecte de remodelació de la 
zona Poliesportiva amb la construcció del camp de gespa artificial a càrrec de la borsa de 
places turístiques de la Conselleria competent en matèria de Turisme, requerint en aquest sentit 
a la Conselleria competent en matèria de Turisme del Govern Balear perquè posi en marxa el 
procés par a la presentació de projectes. 
 
             3.- Requerir al Consell de Mallorca perquè convoqui i posi en marxa el Pla d’Obres 1 
Serveis pel 2.016 per tal que l’ajuntament pugui presentar els projectes que donin sortida a les 
necessitats d’infraestructures bàsiques com a municipi de menys de 5.000 habitants. “ 
    
              El Sr Deudero del PP intervé i diu que a les darreres setmanes s’han vist a la premsa 
anuncis de que es projecte de gas natural ja està en marxa, per la qual cosa s’hauria de 
demanar que aquest projecte inclogui a Puigpunyent a la fi de que aquesta Municipi no quedi 
exclòs 
 
            En relació a l’adequació de la zona del Poliesportiu Municipal, al tenir  aquesta 
Ajuntament el Pla Turístic aprovat, es poden demanar diverses subvencions a la Conselleria de 
Turisme del Govern Balear 
  
                   El Sr. Batle intervé i diu que, en relació al POS, demà hi ha una reunió de Batles en la 
que es tractarà el tema, de la qual per part de la Batlia s’informarà las diversos grups polítics, lo 
que es evident es que els recursos municipals son limitats per la qual cosa es necessària l’ajuda 
supra-municipal per fer inversions. 
 
                  En rel·lació al Poliesportiu Municipal, s’està fent feina amb aquesta línea, i en breus 
dates es mantindrà una entrevista en diversos responsables del turisme Balear 
 
                  El Sr Joan Antoni Planells Rosselló, regidor d’esports, manifesta que es evident que 
l’intenció d’aquesta regidoria  es la d’acollir-se a totes les ajudes possibles 
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               En relació al Projecte de gas natural, per part de l’equip de govern no es té 
coneixement del mateix, per la qual coa no el poden avaluar. 
 
                El Sr Francesc Canyelles Marqués  de IPG diu que si bé la possibilitat de tenir gas es 
bona per veïns de Puigpunyent i Galilea, no es sap fins a quin punt per part dels organismes 
competents es vol fer aquesta gran inversió per arribar a un  poble tan petit com es aquest. 
 
 El Senyor Toni Marí de PSOE intervé i diu, que , a pesar de no conèixer el Projecte, el seu 
grup està a favor de les energies renovables, en relació al tema de la remodelació del 
Poliesportiu, aquest es un Projecte que el PSOE ja va impulsar quant formava part de l’equip de 
govern, i en aquell Projecte es deixava ben clar que lo prioritari era escometre prioritàriament 
el problema del drenatge de les instal·lacions esportives i de la zona abans de fer cap altre 
actuació.  
 
 Per part del Senyor Deudero del PP es diu que es fet de treure endavant el camp de 
gespa artificial, no implica deixar de fer altres actuacions al Poliesportiu que siguin necessàries. 
En relació al tema del Projecte de gas natural, no es pot deixar fora d’aquest a Puigpunyent. 
 
 Per par del Senyor Batle es manifesta que es seu grup es compromet a informar-se 
sobre el Projecte de gas natural, i una vegada que el conegui, prendran una postura al 
respecte, e Intentaran tenir tota l’informació pel proper plenari. 
 
 En relació al segon punt, sa base d’una bona actuació al Poliesportiu ha de ser el 
Projecte amb el que compta l’Ajuntament, que compren l’adecuació de les piestes i el 
drenatge de la zona. 
 
 Pel que fa al tercer punt, en cas de que per enguany no es convoques el POS, es feria 
el requeriment oportú, però demà es tindrà mes informació a la reunió convocada a 
l’assemblea de Batles tractar aquest tema entre altres. 
 
 Passada a votació la moció del PP amb el matisos reflectits a la deliberació, aquesta es 
aprovada per unanimitat. 
 
                 8.- Proposta Grup Municipal PP sobre atenció a refugiats 
 
            Per part del Sr Deudero  es procedeix a llegir la  proposta del  Grup Municipal PP que 
diu: 
 
       EL GRUP MUNICIPAL del PARTIT POPULAR DE L’AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT, d’acord amb 
el que preveu el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim jurídic de les Entitats Locals, 
eleva al PIe de l’Ajuntament la següent  
 
                                                          MOCIÓ  
 
             EXPOSICIÓ DE MOTIUS  
 
            Europa està assistint en aquests moments a una greu crisi humanitària motivada pel 
desplaçament de milers de persones que fugen del terror i la guerra en els seus països d’origen 
i cerquen a Europa un espai de seguretat, llibertat i respecte als drets humans. 
 



 
 
 
 
 

 
AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT 

 

ACTA PLE 29-09-2015 171

          Les connotacions enormement dramàtiques de la situació humanitària que esteim vivint 
inclouen la terrible pèrdua de vides humanes, ¡ demanen que tots ens impliquem en la recerca 
de solucions a aquesta. 
 
           Aquesta és una qüestió d’Estat, que requereix la màxima coordinació en la Unió Europea 
i a la resta de la Comunitat Internacional; així com la col·laboració, a nivell nacional, regional i 
local de totes les administracions, organitzacions i entitats del tercer sector i societat civil en el 
seu conjunt. 
 
                     La societat espanyola ha tornat a demostrar, una vegada mes, l'enorme solidaritat 
i el gran compromís que els espanyols sempre han demostrat amb els que pateixen. 
 
            D’una banda el Govern de Espanya treballa des de fa mesos en la gesti6 d’aquesta crisi  
i en el mes de maig va posar en marxa un equip de treball inter-ministerial format per 
representants de set ministeris, que treballa preparant de manera coordinada amb les 
decisions europees, la gestió del trasllat, acollida i integració dels sol·licitants de protecció 
Internacional. Corn exemple del què dèiem s’ha adaptat la capacitat d’acollida d’asil per 
adaptar-lo a les xifres de sol·licitants, que s’ha multiplicat per 5 en relació al 2012 D’aquesta 
manera Espanya ha quintuplicat els recursos per a programes d’acollida amb 53 milions dels 
PGE als quals se suma ara també una partida extraordinària de 200 milions  d’euros mes. 
 
                Així mateix, ja s’ha reunit la Conferencia Sectorial de la immigració, amb la 
participació de les comunitats autònomes ¡ la Federació Espanyola de Municipis i Províncies 
s’han intensificat les reunions i contactes amb les entitats especialitzades en l’atenció i 
integració de refugiats, així com amb els representants d’ACNUR. 
 
              El Govern de Espanya  s’ha compromès amb les institucions europees a acollir quants 
sol·licitants de protecció internacional proposi la Comissió, donant prova de la màxima 
responsabillitat i solidaritat en aquesta qüestió. Espanya es d’aquesta manera el tercer país en 
nombre de refugiats reubicats (17.680 en total) , i dóna suport a la decisió de la Comissió 
Europea de crear una  de 1.800 milions d’euros. 
 
              • Addicionalment i en resposta a l’agreujament de la crisi humanitària, el Consell de 
Ministres del recent 11 de setembre ha aprovat un Reial decret d’ajuts extraordinaris, per 
import de 13 milions d’euros, a les associacions implicades en la gestió de l’ajuda als 
sol·licitants de protecció internacional; que suposa una primera mesura immediata per 
adequar la nostra xarxa d’assistència a la nova situació. 
 
                            Per aquesta raó, el Grup municipal del Partit Popular de 1’Ajuntament de 
Puigpunyent eleva al Ple aquesta Moció per assumir l'atenció als refugiats com una qüestió 
d’estat 1 instar a totes les administracions públiques a: 
 
                          1) Seguir impulsant una veritable política europea, comuna i integral, 
d’immigració i asil, amb, recursos financers suficients. 
 
                 2 ) Reforçar la capacitat de resposta de la Unió Europea davant de situacions 
d’emergéncia, com la que estem vivint. 
 
                 3) Impulsar la dotació de fons europeus per reforçar 1 concentrar els esforços de 
cooperació en els països d’origen l en particular, d’un Fons Fiduciari Europeu per a l’ajuda 
financera als països d’Africà, inspirat en una proposta realitzada pel Govern de Espanya. 
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                4) Donar prioritat al diàleg i la cooperació amb els països d’origen i trànsit, així com 
amb els països limítrofs de les zones de conflicte en (‘acollida de refugiats. 
 
                5) Col·laborar amb els països de trànsit per a la protecció de les seves fronteres i lluitar 
contra les màfies que es lucren amb aquesta tragèdia humana. 
 
               6) Treballar junts en les iniciatives que ens permetin aconseguir la pau i l’estabilitat en 
els llocs d’origen deis refugiats. 
 
 
    Per part del Sr Jesús Esteban Carrascón del PSOE ja que previament ja hi ha una altra 
damunt el mateix tema aprovada per la Corporació i a continuació, llegeix el següent escrit: 
 
   “ El grupo socialista votarà en contra de la moción presentada por el Partido Popular y 
entendemos que las personas que en esta sala representan a dicho partido, sienten realmente 
la tragedia humanitaria que están sufriendo los refugiados Sirios, pero creemos que este 
sentimiento no es igual en la cúpula o dirección de su partido. 
 
                Por éstoesto y por los siguientes motivos que citamos a continuación votaremos en 
contra: 
 
    En primer lugar aclarar que el estado Español tomó la decisión de ayudar con 13 
millones de €, después de las presiones llevadas a cabo por ayuntamientos como el de 
Barcelona, Madrid, Navarra, CordobaCórdoba, etc.. 7 días después de que estos 
ayuntamientos dijeran el tipo de actuación que van a llevar a cabo. Por lo tanto no creemos 
que el gobierno central lo haya considerado una cuestión de Estado si no más bien sumarse al 
carro cerca de unas elecciones generales. 
 
     2) Porque hace exactamente 3 años, el gobierno del Partido Popular decidió retirar la 
tarjeta sanitaria a a 153.000 personas (inmigrantes irregulares) lo que según ellos mismos 
explicaron suponía un ahorro de 500 millones de €. 
 
                           3) Porque en la web del Partido Popular habla del modelo de inmigración que 
quieren llevar a cabo de esta manera y leo textualmente: 
 
-Desarrollaremos un modelo de inmigración circular de forma que los extranjeros vengan a 
nuestro país cuando hay empleo y vuelvan a su país cuando no lo haya. 
 
              Por lo que entendemos que si aplican esta norma, el 90% de los refugiados sirios, 
vendrán, mirarán y se irán. 
 
            4 ) El Partido Popular y el Gobierno de España, enmascara lo que parece una ayuda 
desinteresada, en interés propio como suele hacer siempre, en esta crisis puntual el gobierno 
propone colaboración y ayuda para los países fronterizos y de transito del flujo de la 
inmigración ilegal. Con lo que pudiera parecer que se solicita ayuda para países como 
Macedonia, Grecia o Hungría por la crisis de los refugiados Sirios en realidad lo único que 
busca es que se aprueben ayudas para el control de las fronteras de Ceuta y Melilla, etc. de 
forma permanente. En definitiva y como siempre el Partido Popular como partido del Gobierno 
del estado, siempre busca su interés propio, aunque para ello deba valerse de la tragedia de 
cientos de miles de personas. 
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              Por lo tanto el grupo socialista pide al partido popular que retire esta propuesta y si no 
es así solicitamos al consistorio que vote en contra y que siga con el compromiso contraído 
con el Consell de Mallorca y el Govern de las Islas para llevar a cabo las acciones necesarias 
que se soliciten. 
                         
                            Por último creemos que este Ayuntamiento se debe implicarse en cuestiones 
de su competencia y no de Estado, proponiendo acciones concretas para los ciudadanos a 
los que representa y no haciendo brindis al sol a 3 meses de unas elecciones generales. “ 
 
 Pren la paraula la Sra. Margalida Morell de IPG i diu que el seu grup tes crític davant les 
gestions que s’han fet per la UE i l’Estat Espanyol damunt el tema dels refugiats. Fins ara s’ha fet 
un tracte indigne cap a les persones. S’ha de fer una política, no per protecció de les 
fronterers, sinó per col·laborar amb països en trànsit, i fins ara lo que s’ha vist pel mitjans de 
comunicació ha estat vergonyós, a aquesta moció s’hauria de deixar molt clar que existeix un 
altra model d’acolliment de persones diferent al que s’ha fet fins ara. 
 
 El Sr Deudero del PP manifesta que el seu grup manté la moció, si bé reconeix que 
aquesta s’ha redactada dins un context d’urgència. Per altra banda la UE ha absorbit mes de 
300.000 refugiats lo que ha suposat un esforç enorme. Italia està fet acollida de 1.000 persones 
diàries dintre un projecte europeu per salvar vides humanes. Sa situació de crisis es tan gran 
que s’ha de fer amb lentitud. 
 
 Considera l’intervenció del Sr. Jesús Esteban Carrascón fora de lloc per la seva 
contundència política, ja que no te res a veure el tema dels refugiats amb el tema de la 
immigració ordinària. Aquest model d’immigració no es aplicable a una situació d’emergència 
com es la d’ara. 
 
 El Senyor Jesús Esteban Carrascón del POSE, respon i manifesta que segons el seu parer, 
tota l’immigració es igual, fer distincions ara ho considera una situació falsa. 
 
 La Senyora Margalida Morell diu que el PP s’ha tingut que moure i pronunciar degut a la 
pressió dels moviments ciutadans, malgrat això està bastant d’acord amb molts de punts de la 
moció, no obstant no coneix el punt tercer en relació a  la creació d’un Fons Fiduciari Europeu 
per a l’ajuda financera. 
 
 En relació al punt cinquè sobre protecció de les fronteres no hi està d’acord, creu que 
en lloc de parlar de protecció de fronteres s’hauria de parlar de “ gestió ordenada de 
fronteres “. Al punt primer considera que en lloc de dir “Seguir impulsant una veritable política 
europea “, s’hauria de dir. “ impulsar una veritable política europea”, ja que considera qu7e la 
capacitat de resposta que té fins ara la UE no es bona.  Resta a mancar també una 
autocrítica sobre com s’ha gestionat aquesta crisis fins ara. 
 
 El Senyor Batle intervé i diu que a pesar de ser crítics amb l’exposició de motius de la 
moció, no s’ha d’oblidar de que es tracta d’una moció per prendre una sèrie d’acord en 
matèria de refugiats. 
 
  
El Senyor Jesús Esteban Carrascón del PSOE manifesta que per ventura es podria consensuar la 
moció, a lo que li respon el Sr. Deudero que tenint en compte que fa 48h que el PSOE disposa 
d’aquesta moció, ja s’hauria pogut tenir en aquest moments una moció consensuada, per la 
qual cosa considera que l’únic objectiu del POE ces que per part del PP es retiri aquesta 
moció. 
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La Senyora Margalida Morell de IPG diu que e aquests moments aquesta moció no hauria de 
tenir motius polítics, per lo qual, es podria modificar i proposa una sèrie de canvis: 
 
Al punt 1 a on diu: “ seguir impulsant “ hauria de dir. “ impulsar” 
              Al punt 3 suprimir “d’Africà, inspirat en una proposta realitzada pel Govern de 
Espanya.” 
             Al punt 5 s’hauria de suprimir: “ per a la protecció de les seves fronteres “ 
 
            Passada a votació la moció presentada pel PP amb les modficacionsmodificacions 
antreiorsanteriors, aquesta es aprovada amb els vots favorables dels Sr Gabriel Ferrà Martorell 
,Sra. Margalida Morell Martorell ,Sr. Francesc Canyelles Marqués ,Sr. Joan Antoni Planells 
Rosselló i Sra. M. Inmaculada Riera Matas de IPG, Sr. Antonio Deudero Mayans i Sra. Margarita 
Martorell Ribot de PP i vots en contra dels Srs Sr Antoni Marí Enseñat de PSOE i Sr Jesús Esteban 
Carrascon de PSOE. 
 
 
             9.- Moció Grup Municipal PP sobre diverses qüestions Municipals 
 
 
                   EL GRUP MUNICIPAL POPULAR DE LAJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT d’acord amb el que 
preveu el Reg)ament d’organització , Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals desitja 
elevar al Ple de l’Ajuntament la següent 
 
 
 
                                                                   
 
     MOCIÓ  
                                  EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
                     El recent dia 13 de setembre es compliren els 100 dies d’acció de Govern 
municipal per part del Batles el seu equip de Govern. 
 
                       Sa veritat es que ni el Batle, ni cap membre del seu Equip de Govern, ni el partit 
que els hi dona suport s’ha destacat par haver fet cap acció concreta de calat que es pugui 
donar com exemple del que voten que sigui l’activitat de Govern municipal per aquesta 
legislatura. 
 
• Cero noticies de ses NNSS. Tal vegada ens queda una sensació de que la seva tramitació no 
va per bon camí. 
 
Cero noticies del camí de Ciutat. 
 
Cero noticies de cap actuació al poliesportiu per donar-li un impuls de millora general, tant a 
nivell de instal·lacions com d’activitats. 
 
         Cero noticies del tema del gas Natural, a on ja tenim actuacions fetes par d’altres 
institucions 1 aquí no s’ha fet cap passa concreta. Etc.. 
 
Per tot això, el Grup Municipal Popular de Puigpunyent eleva al Ple de l’ajuntament aquesta 
moció Instant al Batle i al seu Equip de Govern a que 
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1.- Ffaci totes les actuacions adients per tal d’impulsar s'aprovació ja d’una vegada de les 
NNSS. 
 
2. Faci totes les actuacions adients par tal dtmpu1sar que el Camí de Ciutat sigui obert a tots 
duna vegada. 
 
3.. Faci totes les actuacions adients par tal d’impulsar actuació al poliesportiu par donar-hi un 
Impuls de millora general, tant a nivell de instal·lacions com d’activitats. Amb sol licitud davant 
de les administracions competents de les ajudes 1 subvencions que siguin necessàries. 
 
4. Faci totes les actuacions adients davant les administracions competents per tal d’impulsar 
que Puigpunyent ¡ Galilea estiguin dins els projectes de dur el Gas Natural al poble. 
                         
           Vistes les explicacions efectuades pel Senyor Batle al punt seté per part del Senyor 
Deudero del PP es retira la moció 
 
            10.- Decrets de Batlia del 232/2015 al 288/2015 
 
            Per part del Sr. Deudero del PP es sol·liciten els següents aclariments: 
 
            Al Decret 249/2015 
 
851 Aserradero Forestal 318 05-08-15 943,80 100 PALS DE FUSTA 
 
          Contestant-li el Senyor Batle que son per la reparació de la barana de Sa Riera 
 
          Al Decret 255/2015 
 
865 Melchor mascaro 1507050 31-07-15 2553,28 Reforç recollida selectiva 
                  
 
Contestant-li la Sra. Margalida Morell que es tracta de la contractació d’una persona de reforç 
de la recollida selectiva durant els mesos d’estiu. 
 
            Al Decret 282/2015 hi ha una quantitat important de factures de Mundiagua que amb 
un procés de concurs del servei, s’hauria pogut tenir una cobertura com pertoca i n o 
d’aquesta manera. 
 
 
  
                    11.- Control de l’equip de govern , actes de la Junta de Govern Local 
dels dies 23 i 30 de juliol, 6, 13, 20 i 27 d’agost, i 3, 10 i 17 de setembre 2015. 
 
                  Per part del Sr. Toni Marí de PSOE es demana el següent: 
 
                  1.- En relació a l’acta del dia 29-09 de 2015 si la factura de Gram Illes Balears 
21 SL per import de 11.071,50 € per realització projecte tècnic Punt Verd  es tracta del Projecte 
per realització d’instal·lacions de competència municipal per import de 100.000 € 
subvencionat pel CIM  i l’estat del tema, contestant-li la Sra. Margalida Morell que si, i que es 
va presentar la sol·licitud però encara no es sap res. 
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                 2.-  De l’acta del dia 23-07-2015 demana quin es el temps pel qual es va contractar a 
la Sra. Magdalena Palmer, con testant-li la Sra. Margalida Morell que fins a 31 de desembre. 
 
                  3.-De l’acta del dia 20-08-2015 demana si l’empresa GPS feia la neteja i el 
manteniment de la piscina del Poliesportiu Municipal, contestant-li el Batle que si i que el 
socorrista era el mateix. 
 
                 4.- De l’acta de 27-08- 2014 en relació a l’acord de prorroga del contracte de 
s’escoleta demana perquè es torna prorrogar per segona vegada, a lo que li contesta el Sr 
Batle que perquè s’ha acabat el contracte i no s’han tret els nous plecs, per la qual cosa no es 
podia deixar sense servei.  
 
                 5.- De l’acta de 17-09-2015 demana perquè s’ha optat per subscriure un contracte 
per fer les feines de comptabilitat en lloc de cobrir sa plaça d’auxiliar administratiu, contestant-
li el Sr Batle que s’ha fet de la mateixa manera que tenia el Sr. Oscar Chacón, un contracte 
menor però amb un altra autònom. 
 
               Demana el Sr Antoni Marí perquè no s’ha  fet publicitat, de fet l’Arquitecte Municipal 
també es va cobrir amb un contracte menor però es va fer publicitat, per altra banda ¿ 
perquè no s’ha fet un bolsí  tenint sa plaça en plantilla ? 
 
              El Senyor Batle li contesta que es un contracte menor que compleix la legalitat, que 
era urgent i s’ha fet així per no endarrerir la comptabilitat mentrestant es fa un bolsí. Es compta 
amb dos pressupostos mes i aquest era el mes barato, per això es va signar aquest contracte, 
liquidant l’anterior que no admetia pròrroga, per 6 mesos, màxim 8 
 
            El Senyor Toni Marí manifesta que en cap moment ha dit que hi haguí cap il·legalitat, 
però que no entén com sàpiguen la data del termini de l’anterior contracte no s’ha  publicitat 
o s’ha fet un bolsí.  
 
El Senyor Batle diu que es tracta de continuar la feina amb una persona que la conegui. 
  
            Per part del Sr Deudero del PP es demana el següent: 
 
           1.- A l’acta del dia 23 de Juliol falta l’acord damunt la contrcataciócontractació de 
Magdalena Palmer. 
 
            2.- A l’acta del dia 30-07-2015 demana damunt la factura de Irema numero per import 
de 9.692,10 € per  subministrament d’un grup electrògenelectrogen,  contestant-li el Sr. Batle  
que es tracta del pagament d’un material que es va acordar a un acta anterior, de la factura 
de Gram Illes Balears 21 SL per import de 11.071,50 € per realització projecte tècnic Punt Verd, 
damna si es te previst executar el Projecte, constestant-li el Sr Batle que sí, si  el CIM ho inclou 
dintre la subvenció pre-concedida. 
 
           3.- De l’acta del dia 13-8 demana sobre la factura de Electromat Balear SL per import de 
3.3070,70, contestant-li el Senyor Batle que es tracta de subministrament de material elèctric 
divers. 
 
          4.-De l’acta del dia 17-09-2015, demana si a l’expedient de contractació de la 
comptabilitat municipal existeix informe d’Intervenció, contestant-li la Secretaria-Interventora 
que no ni ha 
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           12.- Torn d’urgència 
 
 Per part del Sr Deudero del PP es presenta una moció verbal, que posteriorment es 
retira per dur-la al proper plenari ordinari. 
 
 
 
             13- Precs i Preguntes 
 
         Per part del Senyor Batle malgrat el PP hagi retirat la moció del punt 9, vol donar compte i 
assabentar a la resta del membres de consistori amb les següents explicacions. 
 
 
         Remodelació Poliesportiu Municipal.- S’està fent feina amb el Pla d’ajudes a FEM. Per part 
de la Federació Espanyola de Futbol es va fer una convocatòria d’ajudes a les quals 
l’Ajuntament de Puigpunyent no s’ha pogut acollir donat que era per obres executades dintre 
l’any 2015, i la dotació tant sols ers de 3milions d’euros per tot s’Estat, per la qual cosa 
l’Ajuntament s’exposava a que una vegada feta l’obra no es subvencionés donat la poca 
quantitat de que disposava la Federació, ademés era una convocatòria confusa i de la que 
era difícil obtenir l’informació. En aquest moment se té previst tenir contactes amb  l’agencia 
de turisne de les Illes Balears a la fi de veure ses possibilitats de poder fer aquesta remodelació. 
 
         NNSS.- Per una banda,  la tramitació de l’expedient ha estat molt complicada ja que a la 
fase d’al·legacions s’ha trobat amb problemàtica d’alineacions de finques o carrers que no es 
podien solventar en fase d’al·legacions , s’ha mantingut multitud de reunions entre l’equip 
redactor i els tècnics, i quant ja es tenia casi tota la feina feta , l’Ajuntament s’ha trobat amb 
una Sentencia del Tribunal Suprem que anul·lava el Pla d’Ordenació Urbana d’Eivissa  per que 
a la seva tramitació no s’ha complimentat un tràmit consistent amb un informe de Medi 
Ambient. Aquest defecte el te també  la tramitació de les NNSS de Puigpunyent i altres 
Municipis com és Felanitx. El proper dijous, hi ha una reunió amb la consellera d’urbanisme del 
CIM, el director general, els tècnics municipals i l’equip redactor per parlar del tema. Tot d’una 
que es sàpiguen noves es donarà compta al plenari. 
 
        Camí de Ciutat.- Es va fer un topogràfic del Camí de Ciutat, i reunions amb sos veïnats, ja 
que es tracta de fer un procediment de deslinde per que certs trams del camí s’han perdut. 
També s’han fet reunions amb altres municipis afectats com son Palma i Calvià per part de 
s’equip tècnic. Ses noticies son bones, ja que avui mateix s’ha tingut contactes positius amb 
Calvià, i amb Palma s’està pendent d’una propera reunió. 
 
 
 I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle declara finalitzat l’acte aixeca la sessió 
essent les 22  hores trenta minuts i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi, el 
Secretari Interventor, la qual cosa certifico. 
 
 
El Batle                                                                                 La Secretària-
Interventora      
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Gabriel Ferrà Martorell                                                                  Margalida Mulet 
Cañellas                                                
 
 
 
 
 
 
                  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


